

[Text]

The Vice Chairman: So we will deal with the uranium mines item by writing to the board on the two points that you mentioned.

SOR/84-476—ESQUIMALT GRAVING DOCK REGULATIONS, 1984

The Vice Chairman: Everything seems to be okay except numbers six and 14.

Mr. Bernier: I would draw the attention of the members to the last paragraph of Mr. Swayne's letter, where he draws the attention of the committee to the fact that "Public Works has been instructed by the Cabinet to offer its dry docks for sale to the private sector, and, if no agreement of sale could be reached by 31 March 1986, to close them down." In light of that, I do not see that there is any point in pursuing this file any further.

The Vice Chairman: Not if they are reluctant. Is it agreed?

Hon. Members: Agreed.

SI/84-114—SMI INDUSTRIES CANADA LTD. REMISSION ORDER

Mr. Bernier: The department is correct. The French version of 3(d)(iv) requires no amendment. On the other two points raised, the department agrees with the committee; but I take it from the reply that this is something they will consider in drafting future orders of this kind. Perhaps we should simply get an assurance that should this order be amended for some other reason, that these changes will be made, and that would be satisfactory.

The Vice Chairman: Is it agreed?

Hon. Members: Agreed.

C.R.C. c. 563, EMPLOYMENT SUPPORT REGULATIONS

March 22, 1985

John M. Banigan, Esq.
Director General,
Program Development and Operations Branch,
Department of Regional Industrial Expansion,
235 Queen Street,
HPDO - 08 East
Ottawa, Ontario
K1A 0H5

Re: C.R.C. c 563, Employment Support Regulations

Dear Mr. Banigan:

The referenced Regulations were reviewed by the Committee at its meeting of the 21st instant and I am instructed to comment as follows:

1. *Section 3(3)*

Section 18(c) authorizes the Governor in Council to make regulations:

[Translation]

grer par renvoi des documents très techniques, je pense qu'il faut en conserver des exemplaires au pays.

Le vice-président: Alors, pour régler la question des mines d'uranium, nous écrivons à la Commission sur les deux points que vous avez mentionnés.

DORS/84-476—RÈGLEMENT DE 1984 SUR LA CALE SÈCHE D'ESQUIMALT

Le vice-président: Tout semble satisfaisant sauf les numéros 6 et 14.

M. Bernier: J'attire l'attention des membres du comité sur le dernier paragraphe de la lettre de M. Swayne, dans laquelle celui-ci signale au comité que «le cabinet a instruit Travaux publics d'offrir ses cales sèches en vente au secteur privé, sinon de les fermer s'il n'arrive pas à les vendre d'ici le 31 mars 1986.» Compte tenu de ce qui précède, je ne vois aucun intérêt à poursuivre ce dossier.

Le vice-président: Pas s'ils hésitent. D'accord?

Des voix: D'accord.

TR/84-114, DÉCRET DE REMISE VISANT LES INDUSTRIES SMI CANADA LTÉE

M. Bernier: Le ministère a raison. La version française du sous-alinéa 3(d)(iv) ne requiert aucune modification. En ce qui concerne les deux autres points soulevés, le ministère est d'accord avec le comité; mais d'après la réponse, je crois qu'il en tiendra compte dans la rédaction des prochains décrets. Nous devrions peut-être simplement demander l'assurance que si ce décret est modifié pour quelque raison que ce soit, ces changements y soient apportés; ce serait satisfaisant.

Le vice-président: D'accord?

Des voix: D'accord.

C.R.C.-c. 563, RÈGLEMENT DE SOUTIEN DE L'EMPLOI

Le 22 mars 1985

Monsieur John M. Banigan
Directeur général
Direction générale de l'élaboration des
programmes et opérations
Ministère de l'Expansion industrielle
régionale
235, rue Queen
HPDO 08 est
Ottawa (Ontario) K1A 0H5

Objet: C.R.C. c. 563, Règlement de soutien de l'emploi

Monsieur,

Le comité a analysé le règlement susmentionné au cours de sa séance du 21 courant et m'a demandé de faire les commentaires suivants.

1. *Paragraphe 3(3)*

L'alinéa 18c) autorise le gouverneur en conseil à établir des règlements: